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SØKNAD OM REDUKSJON I KOMMUNALE AVGIFTER 

 

 

Saksbehandler:  Jan-Arne Frantzen Arkiv: GNR 11 bnr.847  

Arkivsaksnr.: 10/88   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

141/10 Formannskapet 19.10.2010 

32/13 Formannskapet 21.05.2013 

 

Innstilling: 

Saken legges fram uten innstilling. 
 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtedato: 19.10.2010 

Sak: PS KLA 141/10 

  

Resultat: Innstilling vedtatt 

 

Behandling i utvalget: 

 

Vedtak: 

Formannskapet opprettholder vedtaket av 14.06.2010 med henvisning til gjeldende 
regelverk og de årsaker som anføres i brev av 14.06.2010. 
Enstemmig vedtatt 
 
Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Kjelleretasje i Samfunnsgata 8, har vært bebodd over 15 år. 
Bygget består av 1 etasje og kjelleretasje regulert som næringsbygg og ligger 
innenfor et næringsområde regulert til industriområde. 
 
1. etasje er tidligere brukt til forretningslokale som i senere tid har vist seg å være 
vanskelig og få leid ut. Tidligere leietakere har vært, Arctic glasstudio, LHL og 
Sangkraft AS. 
 
Det er tidligere søkt om bruksendring hvor det ble gitt avslag, men i 2011 ble det fattet 
midlertidig bruksendringsvedtak i påvente av områdereguleringsplanen for Berlevåg 
tettsted. 
 
Det er også søkt om reduksjon i kommunale avgifter, tidligere vedtak er det gitt 
avslag med henvisning til gjeldende regelverk. 
 
Kommunale VAR-gebyrer er for eiendommen er kr 5.139,11 X 4 terminer. Avgiften er 
beregnet ut fra et areal på 212 Kvm. 
 
 
 
Vurdering: 
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2-delt behandlingssak. Søknad om bruksendring og reduksjon av kommunale 
avgifter. 
Prosessen har pågått over lang tid, flere år. Det har vært mange saksbehandlere i 
kommunen, noe som har medført til lang saksbehandlingstid. 
 
Det anbefales at det foretas en ny gjennomgang hvor begge sakene tas opp til ny 
vurdering, saksbehandler orienterer på møtet. 
 
 
Vedlegg: 
Vedtak i formannskapsmøte 24 mai 2011. Midlertidig dispensasjon (bruksendring) fra 
reguleringsplanen for Berlevåg tettsted og indre havn. 

 
Regelverket for kommunale avgifter vedtatt 16.12.2010.  
 

Behandling/vedtak i kommunestyre den 22.11. 2012. 
 

 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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Behandling/vedtak i Formannskapet den 24.05.2011 

 

Vedtak: 

Gunbjørg Ananiassen gis midlertidig dispensasjon fra reguleringsplanen for Berlevåg 
tettsted og indre havn ved at det tillates bruksendring av Samfunnsgt. 8A, gnr. 11 bnr. 
847 fra forretningsformål til boligformål.  
 
Eiendommens endelig planstatus avgjøres i sammenheng med rullering av 
reguleringsplan for Berlevåg tettsted. 
Enstemmig vedtatt 
 
Behandling/vedtak i Kommunestyret den 22.11.2012 

 

 

Vedtak: 

Regelverket for kommunale avgifter vedtatt 16.12.10 skal gjelde alle boliger i 
Berlevåg kommune.  
 
Tidligere innvilgede fritak etter 3-årsregelen for VAR-avgifter opphører fra 1/1-13.  
Enstemmig vedtatt 
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REGLEMENT FOR FRITAK/REDUKSJON AV KOMMUNALE VAR-GEBYRER OG 
FEIEGEBYR 
 
1. Vann- og avløpsavgift: 

 

Det kan kun gis fritak for vann- og avløpsgebyret for ubebygd eiendom. Næringsbygg 

likestilles med private. 

 

Vann- og avløpsgabyret fastsettes etter boareal i Norsk Standard 3940 pkt. 6.4.1 ”boligareal”, 

med fratrekk av gang- og trappearealer innenfor boenheten/forretningsbygget. 

 

2. Feieavgift: 

 

Fritak kan kun gis i de tilfeller fyringsenheten(e) blir tatt bort og blir gjenstøpt. Før et 

eventuelt fritak innvilges må ildstedet(ene) kontrolleres av bygningsmyndigheten. Ved en 

eventuell tilkobling av ildstedet igjen må det søkes bygningsmyndigheten om tillatelse, jfr. 

reglene i plan- og bygningsloven. 

 

3. Renovasjonsavgift: 

 

Det gis ikke fritak for grunngebyret. Fritak for mengdegebyret kan gis for ubebodd 

bolig/boenhet hvor avfallsbeholder er tatt inn hele terminen. Er boligen/boenheten bebodd 

mindre enn 6 måneder per år beregnes ½ avgift. 

 

4. Saksbehandling:  

 

Huseier plikter å informere Berlevåg kommune straks det skjer endringer i forutsetningene for 

innbetaling av kommunale VAR-gebyrer. Forutsetningen for nedsettelse av gebyrer skal 

dokumenteres. Innbetaling av gebyrer fordeles over 4 terminer med forfall 20. mars, 20. mai, 

20. september og 20. november. 

 

Husvære hvor siste beboer er lagt inn på institusjon og får redusert sin trygd i mer enn 3. 

måneder av terminen får nedsatt avgift til ¼ av ordinær avgift. Dette under forutsetning av 

huset ikke overdras eller leies ut til andre. 

 

For trygdede skal dette reglement ikke redusere de rettighetene de har til delvis fritak fra 

kommunale avgifter. 

 

Det kan ikke gis fritak eller nedsatt gebyr av bebygd eiendom av billighetsgrunner. 

 

Dersom noen søker fritak fra kommunale avgifter av andre økonomiske årsaker, må dette 

ordnes via sosialstøtte. 

 

5. Ikrafttredelse: 

 

Dette reglementet trer kraft straks. 
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PROSJEKT UTELIV - FORELDREUTVALGET VED BERLEVÅG SKOLE 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: C10   

Arkivsaksnr.: 13/158   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

33/13 Formannskapet 21.05.2013 

/ Kommunestyret  

 

Innstilling: 

Det opprettes et nytt fond ”Aktivt uteliv”. Formål med fondet er å skape et attraktivt 
aktivitetsområde ved Berlevåg skole for barna. Midlene på Fond Skøytebane og Fond 
ABUB overføres til det nye fondet. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Foreldreutvalget ved Berlevåg skole har bedt om at midlene på Fond Skøytebane og 
Fond ABUB omdisponeres til et nytt fond ”Aktivt uteliv”.  Midlene skal benytte til å 
gjøre området rundt skolen bedre egnet til aktivitet for barna ved innkjøp av 
lekeapparater og annet utstyr. I påvente av en avgjørelse om ny skole tas det i første 
omgang sikte på å opparbeid området langs langveggen på idrettshallen mot kirka. 
 
Fond Skøytebane er et disposisjonsfond på kr 20 000 som har stått ubrukt i mange 
år. 
 
Fond ABUB (Ansvarsbevisst ungdom Berlevåg) er et bundet fond på kr 92 415,48. 
Det var et tverretatlig samarbeid, der elever, foreldre og lærere er med på for å 
forebygge rus, overgrep og mobbing. Prosjektet ble gjennomført på slutten av 1990-
tallet og fram til 2002. Midlene var delvis eksterne tilskudd og kommunale midler. 
Siden 2002 har det ikke vært noen aktivitet. 
 
Saken har vært drøftet i formannskapet tidligere og det var da enighet om at området 
langs idrettshallen kan benyttes til formålet. Omdisponering av fondene må 
behandles av kommunestyret. 
 
Vurdering: 
Rådmannen ser positivt på initiativet og foreslår at Fond Skøytebane og Fond ABUB 
slås sammen og at midlene benyttes i tråd med forslaget fra foreldreutvalget. 
 
Vedlegg: 
Søknad fra foreldreutvalget ved Berlevåg skole 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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UTTAK AV MASSE VED STORSANDEN 

 

 

Saksbehandler:  Robert Moan Arkiv: K53   

Arkivsaksnr.: 13/347   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

34/13 Formannskapet 21.05.2013 

 

Innstilling: 

 Berlevåg kommune gir dispensasjon til at selskapet Roy Andersen Transport og 
graving tillates å hente ut 5000 kubikk løsmasser fra Revneshaugen 

 Tillatelsen gis under forutsetning av at selskapet planerer ut området i etterkant av 
uttaket 

 Dispensasjonen gis i medhold av plan- og bygningslovens § 19.4. 
 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevåg kommune har mottatt en søknad fra Roy Andersen, Transport / Graving om 
tillatelse til uttak av 5000 kubikk masser fra Revneshaugen. Dette i forbindelse med at 
firmaet har forespørsel fra Veidekke om levering av masser til legging av kabler i 
traseen opp til Raggovidda. 
 
Vurdering: 
I lys av at massene som etterspørres må være såkalt finsand, er dette området det 
eneste som er egnet for uttak. Samtidig har området også tidligere vært benyttet til 
mindre uttak av masser. Ifølge selskapet vil et uttak på 5000 kubikk innebære at 
nåværende bruddkant vil flyttes ca 14 meter lengre inn i en halvsirkel rundt dagens 
brudd. 
 
Rådmannen anbefaler i lys av dette at dispensasjon til uttak av masser innvilges. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

 


